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Vragen van het lid Leerdam (PvdA)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de recente
machtswisseling op Bonaire en de
staat van het bestuur. (Ingezonden
17 juni 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
ondertekening van het akkoord van
Passangrahan?1

2
Wat zijn volgens u de gevolgen van
de val van het bestuurscollege op
Bonaire en de ondertekening van het
akkoord van Passangrahan voor de
politieke stabiliteit op het eiland?

3
Wat zijn volgens u de gevolgen van
de machtswisseling op Bonaire voor
de relatie tussen het eiland en
Nederland?

4
Hebt u kennisgenomen van de
berichten over corruptie en
zelfverrijking op Bonaire en het
kritische rapport van de Antilliaanse
Rekenkamer over vriendjespolitiek bij
de uitgifte van erfpachtgronden?1

5
Bieden de berichten over corruptie en
zelfverrijking op Bonaire volgens u
voldoende reden om in navolging
van de recent door u aangekondigde

WODC-onderzoeken2 naar de staat
van het bestuur op Aruba en
Sint-Maarten een soortgelijk
onderzoek naar de staat van het
bestuur op Bonaire in te stellen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Ortega-Martijn (ChristenUnie),
ingezonden 4 juni 2009
(vraagnummer 2009Z10480)

1 Antilliaans Dagblad, 13 juni 2009: «Akkoord
van Passangrahan ondertekend».
2 Wetenschappelijk onderzoeks- en
documentatiecentrum.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties)
(ontvangen 9 juli 2009), Zie ook
Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3317

1
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik naar mijn antwoord
op vraag 1 zoals gesteld door van lid
Ortega-Martijn (kenmerk
2009Z10480).

2
Over de mogelijke gevolgen van de
val van het bestuurscollege voor de
politieke stabiliteit op Bonaire kan ik
nog geen uitspraken doen. Daarvoor
is het nog te vroeg. Dat geldt
evenzeer voor de gevolgen van de
ondertekening van het akkoord van

Passangrahan door het nieuwe
bestuurscollege. Het is aan het
nieuwe bestuur om aan het akkoord
invulling te geven en om verder te
werken aan het proces om te komen
tot de status van openbaar lichaam
binnen het Nederlandse staatsbestel.
Uiteraard ben ik bereid om eventuele
door de bestuurswisseling ontstane
vragen te beantwoorden om zo de
doorgang van het proces zoveel
mogelijk te waarborgen.

3
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik naar mijn antwoord
op vraag 2 zoals gesteld door het lid
Ortega-Martijn (kenmerk
2009Z10480).

4
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik naar mijn antwoord
van 18 juni 2009 op de vragen 1 en 2
zoals gesteld door het lid Brinkman
(kenmerk 2009Z10063)

5
In het proces om te komen tot de
status van openbaar lichaam is een
aantal onderwerpen van bijzonder
belang. Eén daarvan is het onderwerp
goed bestuur. Het maakt dan ook een
belangrijk deel uit van de activiteiten
die samen met de BES- eilanden
worden uitgevoerd, onder meer in
het kader van de Institutionele
Versterking Bestuurskracht. Aan de
nodige verbeteringen wordt op deze
manier gezamenlijk gewerkt. Ik zal
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betrokkenen aanspreken op de
gesignaleerde gang van zaken en er
bij hen op aandringen maatregelen te
nemen om herhaling te voorkomen.
Tevens verwijs ik naar de
beantwoording van deze vraag naar
mijn antwoord van 18 juni 2009 op
vragen 4 en 6 zoals gesteld door het
lid Brinkman (kenmerk 2009Z10063).
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